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 PROTOKÓŁ NR 57/23 
POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ RADY POWIATU W GRYFINIE 

z dnia 24 stycznia 2023 r. 
- zdalny tryb obradowania -  

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12:00 i trwało do godz. 12:30 w trybie zdalnym 
obradowania. W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), 
Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar, Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk, Sekretarz Powiatu 
Andrzej Krzemiński, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena 
Stawiarska, Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz. Posiedzenie 
otworzył, stwierdził kworum i poprowadził je Przewodniczący Jarosław Przygoda. Tematem 
posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał na XLIV sesję Rady Powiatu  
w Gryfinie. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 57 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie został 
przedstawiony i stanowi zał. nr 2.  
 
Ad. 3  
Protokół nr 56/22 posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 14 grudnia 2022 r. został przyjęty 
jednogłośnie. 
  
Ad.4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XLIV sesję Rady Powiatu  

w Gryfinie. 
 
 

I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia „Powiatowej 
Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Gryfińskim na lata 
2023-2029” (druk nr 1/XLIV); 

 
Od tego mementu w posiedzeniu uczestniczyła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Gryfinie – Bożena Stawiarska 
 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
powiedziała, że ustawa o pomocy społecznej wskazuje, że do zadań własnych powiatu należy 
opracowanie i realizacja powiatowej strategii rozwiązywania problemów społecznych  
ze szczególnym uwzględnieniem programów pomocy społecznej, wspierania osób 
niepełnosprawnych i innych, których celem jest integracja osób i rodzin grup szczególnego 
ryzyka. Po konsultacji z właściwymi terytorialnie gminami dotychczasowa strategia 
obowiązywała do 2022 r. i obejmowała lata 2016-2022. Przedmiotowy projekt strategii jest 
przygotowany na lata 2023-2029. Dodała, że jest to obszerny dokument, w którym wskazuje 
się problemy występujące obecnie na obszarze powiatu. Strategia była poddana konsultacjom 
społecznym, nie było uwag.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

W tym momencie posiedzenie opuściła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Gryfinie – Bożena Stawiarska 
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II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 
12 grudnia 2022 r. na Dyrektora Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej 
w Gryfinie (druk nr 2/XLIV); 

 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński powiedział, że skarga została wniesiona przez 
mamę jednego z pracowników Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie. 
Umowa nie została przedłużona z uwagi na niespełnianie oczekiwań Dyrektora w zakresie 
sposobu wykonywania pracy. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zajęła się sprawą wnikliwe, 
uzyskała opinię radcy prawnego, z której wynika, że skarga jest niezasadna, gdyż umowa 
została zawarta na czas określony, a więc dwie strony wykonują obowiązki przez określony  
w umowie czas, a po jego upływie stosunek pracy wygasa. Nie ma żadnych przepisów 
nakazujących kierownikowi zawarcie kolejnej umowy.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdań 

komisji stałych Rady Powiatu w Gryfinie za 2022 r. (druk nr 4/XLIV); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Komisji Rewizyjnej z realizacji rocznego planu kontroli za 2022 r. (druk  
nr 5/XLIV); 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Hubert Andrych (2+1=3) 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 

 
V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 

Powiatu w Gryfinie na 2023 r. (druk nr 6/XLIV); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia planów pracy 

komisji stałych Rady Powiatu w Gryfinie na 2023 r. (druk nr 7/XLIV); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia rocznego 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie na 2023 r. (druk  
nr 8/XLIV); 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Tomasz Mirakowski (3+1=4) 

 
Przewodniczący Jarosław Przygoda powiedział, że na wniosek Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji do rocznego planu została dodana kontrola w zakresie sprawdzenia przebiegu 
realizacji zadań i zaleceń zawartych w Indywidualnych Programach Rehabilitacji (IPR) 
pracowników Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie przez kierowników 
poszczególnych działów oraz personel rehabilitacyjny.  
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej gminie Banie (druk nr 9/XLIV); 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego 

– Waldemar Derkacz 
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz powiedział, że Wójt 
Gminy Banie zwrócił się z prośbą o udzielenie pomocy finansowej z budżetu powiatu dla 
mieszkanki Bań w związku z pożarem jej domu w godzinach wieczornych dnia 22.11.2022 r. 
W wyniku pożaru mieszkanka Bań została pozbawiona dachu nad głową, jak również 
podstawowego sprzętu gospodarstwa domowego oraz rzeczy codziennego użytku. Udzielona 
pomoc pozwoli zaspokoić najpilniejsze potrzeby oraz częściowo pokryć straty powstałe  
w wyniku pożaru. Szczegóły udzielonej pomocy i rozliczenie dotacji zostaną określone  
w umowie z Gminą Banie. 
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy budynek był ubezpieczony i na jaki cel zostaną 
przekazane środki, czy na odbudowę domu, czy na zakup sprzętu gospodarstwa domowego.  
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz odpowiedział, że nie 
mają wiedzy, czy budynek był ubezpieczony. Gmina również nie potrafiła udzielić 
odpowiedzi na zapytanie. Środki finansowe zostaną przekazane w formie dotacji Gminie 
Banie dla poszkodowanej osoby na ogólne cele związane ze zdarzeniem.  
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy Gmina Banie również uczestniczy w udzieleniu 
pomocy.  
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz odpowiedział,  
że osoba poszkodowana otrzymała kwotę 6 000,00 zł ze środków rządowych, które należą się 
w wyniku takich zdarzeń. Natomiast Gmina Banie do dnia dzisiejszego nie udzieliła pomocy 
finansowej.  
 
Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że jest to bardzo dziwne, jest jak najbardziej  
za pomocą, ale Gmina przede wszystkim powinna pomóc.  
 
Przewodniczący Jarosław Przygoda zapytał, czy jakakolwiek zbiórka była prowadzona  
na terenie Gminy.  
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz odpowiedział,  
że nie ma wiedzy.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

W tym momencie posiedzenie opuścił Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego – 
Waldemar Derkacz 

 
 
 
 



4 
 

Ad.5  Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Jarosław Przygoda powiedział, że na mocy art. 45 ust. 3 ustawy z dnia  
7 października 2022 r. o zmianie niektórych ustaw w celu uproszczenia procedur 
administracyjnych dla obywateli i przedsiębiorców z dniem 10 listopada 2022 r. zmianie 
uległo brzmienie art. 15 zzx ust. 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych 
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 
innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych. Znowelizowany 
przepis otrzymał brzmienie „O zdalnym trybie obradowania decyduje organ stanowiący 
jednostki samorządu terytorialnego albo inny organ działający kolegialnie, w głosowaniu 
jawnym”. Przewodniczący poinformował, że w przypadku obradowania w lutym przez 
komisję w trybie zdalnym, należałoby podjąć uchwałę Komisji w tym zakresie. W związku  
z powyższym Przewodniczący zapytał w jakim trybie – stacjonarnym czy zdalnym Komisja 
chce obradować w lutym br. Komisja jednogłośnie ustaliła zdalny tryb obradowania  
w lutym 2023 r. i jednogłośnie podjęła uchwałę nr 3/2023 w sprawie przeprowadzenia 
posiedzenia komisji z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość, stanowiącą 
zał. nr 3 do niniejszego protokołu.   
 
 
Na tym 57 posiedzenie zakończono o godz. 12:30 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Magdalena Romankiewicz 
 
 
 Przewodniczący Komisji 

 

 Jarosław Przygoda 




